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SÄRSKILT YTTRANDE 

 

Ärende 3: Yttrande över revisionsrapporter: 
"Granskning av kommunens investeringsstyrning 
och lokalförsörjning" samt "Långsiktig och strate-
gisk lokalförsörjning inom äldreomsorg och LSS" 
 

När Boendeplan 2019 - 2027 presenterades för Vård- och omsorgsnämn-

den i mars 2019 lade Vänsterpartiet ett särskilt yttrande där vi uttryckte 

oro över att kommunens planer inte möter det förväntade behovet under 

perioden. Vi påtalade att det vore lämpligt att planera för viss överkapa-

citet i det egna beståndet, för att minska risken för bostadsbrist inom kom-

munen och kanske även kunna hjälpa grannkommuner som i framtiden 

riskerar att befinna sig i samma ogynnsamma situation som vi själva upp-

levt under en längre tid. 

Nu ser vi att våra revisorers samlade bedömning är att kommunens pro-

cesser för planering och anskaffning av lokaler har väsentliga brister och 

därför sammantaget inte kan anses fungera på ett ändamålsenligt sätt. Re-

visionsrapporten bekräftar att framförhållningen i planeringsprocessen är 

bristfällig vilket bland annat visar sig i att det redan idag finns ett under-

skott av boendeplatser. Revisionsrapporten konstaterar, precis som Väns-

terpartiet påpekade i yttrandet över Boendeplanen, att den rådande plane-

ringen sannolikt inte kommer att kunna tillgodose nuvarande och kom-

mande behov i rätt tid. Detta kommer att drabba våra medborgare både 

direkt och indirekt, när människor som har behov av särskilt boende får 

vänta länge eller tvingas flytta långt bort från kommunen och vår budget 

belastas av orimligt höga och onödiga kostnader.  
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